

4月12日大陆托福考试已经结束,根据现有题库来看,本次考试使用了新题, 所谓新题是指在之前考试中并没有出现过。众所周知大陆已经很久不考新题 了,不过大家不用担心,这种情况出现概率并不高,所以无需忧虑。

针对 **04/18** 的大范围预测机经请优先看所有标为*橙色* 部分,尤其是标有 *Hot!*,然后这边稍微再做一些补充 。

这里附上 Super 66 下载链接:

http://bbs.zhan.com/thread-96739-1-1.html?tf66j 独立口语版 http://bbs.zhan.com/thread-96740-1-1.html?tf66j 独立写作版 http://bbs.zhan.com/thread-96741-1-1.html?tf66j 综合版

本场小站机经

上场真题回忆

4月18日 托福考试 热门机经汇总 回顾往期机经

机经发布时间

口语方面补充如下题目:

独立口语:

131019 NA *Hot!*

S1 If you can have apart-time job at the university, what position would you choose? A lab assistant, a campus tour guide, or a library assistant? Please give specific reasons.

S2 Some people speak out in class, others prefer to listen and quietly observe. Which do you think leads to greater success in school? Explain why you think so.

140208 NA *Hot!*

S1 Which do you care about the most when traveling, low cost, good weather or various activities?

S2 Some people enjoy high-tech jobs, such as those in use of computer a lot, while others prefer jobs with no requirement of high-tech skills. Which do you prefer and why?

Hot! 托福热门机经《命中情况分析》 点击进入

《托福机经+真题解析》请进:小站托福机经专区



综合口语:

131019 NA *Hot!*

S4 Animals will send signals to other animals in more than one way

Example: the professor starts with an example of the deer wandering off into the distant while grazing. Suddenly the deer sees a predator such as a lion. The deer would raise its tail to warn others of danger. Therefore, the deer that sees the lion will stomp the ground to alert other deer and allow all the deer to escape.

S5 P: the man wants to drop public speaking class due to the large number of people in class.

S1: switch to evening class, there's only half the number of students compared to the morning class, but evenings are for relaxing and he uses the evening to do homework and watch movies

S2: take public speaking class during the summer, there's no need to worry about it right now, but he's already taking two other classes in the summer and summer classes are usually short and intense, so he would be really busy if he took three classes.

S6 2 ways that advertisers sell products

- 1. Publicity, newspaper and magazines. A product can be showcased here because it costs less. It's much cheaper than making a commercial. For example, a new game is showcased on a technology magazine. There's no need to pay more to gain more customers in this way.
- 2. Creditability; another reason is that newspaper and magazines have creditability. People tend to trust them more and this is a great way to sell

0412 托福真题解析 **HOT 点击进入**:第一版

140208 NA Hot!

S3 建议给 premedical school 的第一年学生,让他们在第一年去社区医院或者小诊所做 volunteer work。原因有两个:1) 可以让他们更早的积攒经验和熟悉医疗的 procedure 2)premedical 学生第四年本来也要求做实习,这样他们第四年可以不那么紧张。

然后两个人针对这个讨论, sam 是这个学院的学生, 他认为:写这篇文章的人一定是第一年的学生, 因为他不了解 prededical school 的 structure, 因为这是 preclinical 离 clinical 还很远, 他们主要学一些基础临床医学知识, 为 medical school 学习做准备 那些社区医院的医疗 procedure 经验和他们的学习不相关, 第四年他们要忙着申请 medical school, 所以不相关。

S4 外包一部分工作给其他公司做,这样小 business 就可以 focus 自己的专业 producer servise,外包。通常可以选择所有过程都自己做,或者选择把自己不熟悉的部分外包给别人做,这两种做法。一个教授说,他的朋友开餐馆,一开始都是自己做,包括 accounting 部分,后来发现在 accounting 上花了太多时间,还容易有错,就外包给 accounting 公司,这样他就能专注于自己喜欢和擅长的工作了。

S5 Mary 本来要 Jack 去帮她搬东西。但 Jack 忘了 约了和朋友去 Art Exposition. 票都买好了。如果放 Mary 鸽子,Mary 只能找其他人,如果帮 Mary,Jack 就要把票卖给其他人。问怎么办。

《托福机经+真题解析》请进:小站托福机经专区



S6 Wetland 的两大好处: 1. 可以在雨多的时候防洪水, 因为土质好, 可以吸水。2. 可以过滤有害化学物质。

写作方面补充如下题目:

独立写作:

140208 NA *Hot!*

Some people think the extra-curriculum school work and activities shall be decided by students, while others do not think so. What do you think and why?

0412 托福真题解析 **HOT 点击进入:第二版**

131019 NA *Hot!*

A high school has decided that all students must take a class in which they learn a practical skill. School administrators are trying to decide whether to hold a class in cooking, managing personal finances or auto repair. Which do you think the school should require students to take?

综合写作:

131019 NA Hot!

阅读部分:

Wind turbines can be used.

- 1 built on sites, not interfere with bat's migratory system.
- 2 The turbines would shut down at night
- 3 people would use radars to keep bats away.

听力部分:

Will not solve problem.

- 1. Turbines need to be built where there is wind such as on mountains. Bats live close to mountains.
- 2. Tall structures attract bats and it is where they choose to sleep. Bats can sleep in the turbines at night but when the turbines starting working in the daytime, this will alert and harm the bats.
- 3. Radar can damage bat's reproductive system.



《托福机经+真题解析》请进:小站托福机经专区